

Title (en)

Case for musical instrument comprising cushioning covers on the shoulder straps

Title (de)

Behältnis für Musikinstrument mit Abdeckpolstern an den Schultergurten

Title (fr)

Etui pour instrument musical comprenant des éléments de rembourrage aux bretelles

Publication

EP 1111581 A1 20010627 (DE)

Application

EP 99125742 A 19991223

Priority

EP 99125742 A 19991223

Abstract (en)

The container for a musical instrument, particularly a guitar, carried by means of shoulder straps, comprises a closable casing (11), preferably with two shoulder straps (12,13) engaging externally on the casing at upper and lower fixture points (14-17). The shoulder straps, at least at their ends facing the upper fixture points, have connecting devices (20,21) for releasable fixture of the straps. Cover cushions (22,23), on the casing or on the shoulder straps, are arranged overcovering at least a part of the connecting devices.

Abstract (de)

Bei dieser Erfindung handelt es sich um ein Behältnis für geschultert transportierbare Musikinstrumente jeglicher Art, insbesondere für Gitarren mit einer verschließbaren Hülle (11) zur Aufnahme des Musikinstruments und mit mindestens einem, vorzugsweise zwei Schultergurten (12,13), die außen an der Hülle in oberen Befestigungspunkten (14,15) und unteren Befestigungspunkten (16,17) angreifen, wobei die Schultergurte (12,13) mindestens an ihren den oberen Befestigungspunkten (14,15) zugewandten Enden Verbindungseinrichtungen (20,21) zur lösbarer Befestigung der Schultergurte aufweisen, und wobei Abdeckpolster (22,23) an der Hülle (11) oder an den Schultergurten (12,13) mindestens einen Teil der Verbindungseinrichtungen überdeckend angeordnet sind. <IMAGE>

IPC 1-7

G10G 7/00; A45F 3/04

IPC 8 full level

A45F 3/04 (2006.01); **G10G 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45F 3/04 (2013.01 - EP US); **G10G 7/005** (2013.01 - EP US); **Y10S 224/91** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] FR 2325334 A1 19770422 - AERAZUR CONSTR AERONAUT [FR]
- [Y] EP 0756266 A2 19970129 - FIEDLER JOACHIM [DE]
- [A] US 2611519 A 19520923 - LUDVIG UTTERSTROM SVEN

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 1111581 A1 20010627; EP 1111581 B1 20030709; AT E244918 T1 20030715; CN 1192347 C 20050309; CN 1303087 A 20010711; DE 59906270 D1 20030814; DK 1111581 T3 20030818; ES 2197567 T3 20040101; JP 2001188529 A 20010710; JP 3764631 B2 20060412; PT 1111581 E 20031128; US 6598772 B1 20030729

DOCDB simple family (application)

EP 99125742 A 19991223; AT 99125742 T 19991223; CN 00137406 A 20001023; DE 59906270 T 19991223; DK 99125742 T 19991223; ES 99125742 T 19991223; JP 2000164806 A 20000601; PT 99125742 T 19991223; US 69022100 A 20001017